
REFERENCE : 414

PENTHOUSE
Surface : 250 m²
Surface area : 250 sqm

Etage : 6ème
6th Floor

Proximité du palais à pied : 1 min
Nearby from the palais by walk : 1
min

Location saisonnière et congrès
Vacation rentals and congresses

Immeuble bourgeois rénové
Renovated bourgeois building

Cannes centre ville, face au palais, magnifique plateau composé de 2 appartement sur le même palier.
L'appartement de droite, en duplex d'environ 145 m2 est composé d'un grand salon avec bar, ouvert sur une
superbe terrasse vue mer port et sur le Palais, une cuisine entièrement équipée, un wc invités, à l'étage du dessous,
2 chambres communicantes en suite avec une salle de bains et une salle de douches un wc séparé.
L'appartement de gauche, d'environ 115 m2 est composé d'un hall d'entrée, une cuisine indépendante équipée, une
pièce pouvant servir de stockage avec wc, un salon ouvert sur une terrasse vue mer et Palais avec veranda
communicant avec l'autre appartement, une chambre avec salle de bains et wc, au niveau supérieur une chambres
avec salle de bains et wc, avec terrasse Tropézienne vue mer.
Situé dans le même immeuble que les références 167, 309, 400, 1000.
Cannes city center, facing the Palais, magnificent plateau composed of 2 apartments on the same landing. The
apartment on the right, duplex of about 145 sqm is composed of a large living room with bar, open on a superb
terrace sea view port and on the Palais, a fully equipped kitchen, a guest toilet, on the other floor of 2 adjoining en
suite bedrooms with a bathroom or a showeroom, a separate toilet.
The apartment on the left, of about 115 sqm is composed of an entrance hall, an equipped independent kitchen, a
room that can serve as storage with toilet, a living room opened on a terrace sea-view and Palais with veranda
communicating with the other apartment, a bedroom with bathroom and toilet, on the upper level a bedroom with
bathroom and toilet, with terrace Tropezienne sea view.
Located in the same building as references 167, 309, 400, 1000.

PRESTATIONS / SERVICES

Chambres / Bedrooms : 4
Lits simples / Single Beds : 9
Douches / Showers : 2

Terrasse / Terrace  : 45 m²
Accès internet / Internet acces
Climatisation / Air conditioning



Bains / Baths : 2
WC / WC : 3

Vue mer / Sea view
Ascenseur / Lift
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